

اسم البطاقة	بطاقة Visa Signature الوطني-الخطوط الجوية الكويتية الائتمانية
طريقة سداد البطاقة	بطاقة ائتمانية سداد كامل سداد مرن
الحد الأدنى لسداد البطاقة	20 د.ك
الحد الائتماني للبطاقة	600 د.ك أو أكثر
رسوم إصدار البطاقة	سداد كامل: 75 د.ك سداد مرن: 5 د.ك شهرياً
الرسوم السنوية للبطاقة	سداد كامل: 75 د.ك سداد مرن: 5 د.ك شهرياً
أي رسوم أخرى متعلقة بالبطاقة	1. رسوم استبدال البطاقة: 10 د.ك 2. السحب النقدي من البطاقة الائتمانية: 5% من المبلغ المسحوب 3. نسبة مضافة إلى سعر الصرف لمعاملات البطاقات الائتمانية بالعملة الأجنبية: 2.75% تطبق على معاملات البطاقات الصادرة بالدينار الكويتي التي تتم خارج دولة الكويت 4. عدم إمكانية السحب/ استخدام البطاقة للمشتريات لعدم كفاية الرصيد: 50 فلساً محلياً، و 150 فلساً خارج الكويت. أي رسوم إضافية كما هو مذكور في قائمة الرسوم والعمولات.
معدل النسبة السنوي APR	0.5% شهرياً + 2.5% سنوياً + سعر الخصم المعلن من بنك الكويت المركزي
المكافآت والاسترجاع النقدي	كما هو مذكور في موقعنا nbk.com
مزايا البطاقة	كما هو مذكور في موقعنا nbk.com
يلتزم العضو بأن يحتفظ في حسابه بمبالغ كافية لسداد المبالغ والمسحوبات وغيرها من المعاملات الناشئة عن إصدار واستعمال البطاقة، وفي حال عدم توفر رصيد دائن للعضو أو عدم كفايته لسداد مطلوبات البنك يعتبر الرصيد المدين حال الأداء وواجب الوفاء على الفور، ويحق للبنك - في هذه الحالة - أن يحتسب على الرصيد المدين غير المسدد عمولة تقيد بواقع 1% أو 4 دينار كويتي (أيهما أعلى) شهرياً مقابل إدارة ومتابعة حساب البطاقة وما يرتبط بذلك من تعاملات للبنك مع المؤسسات الخارجية، وفي حالة تجاوز العضو لحد البطاقة الائتماني المصرح به، يعتبر المبلغ المتجاوز حال الأداء وواجب الوفاء على الفور سواء كان المبلغ المتجاوز ناتج عن استخدام البطاقة أو ناشئ عن رسوم وعمولات استحققت على البطاقة، ويحتسب البنك - في هذه الحالة - رسوماً على مبلغ التجاوز بواقع 5 د.ك (خمسة دينار كويتي) عن كل شهر يتم فيه التجاوز المؤقت لحد البطاقة الائتماني المصرح به.	

يجوز للبنك، في أي وقت، تعديل هذه الشروط والأحكام، ويجوز للبنك إجراء أية تعديلات يراها مناسبة على المكافآت أو المزايا أو العروض الترويجية التي يقدمها البنك بإشعار مسبق لا يقل عن يومي عمل، وتصبح تلك التعديلات سارية وملزمة للعميل اعتباراً من التاريخ المحدد في الإعلان الصادر عن البنك عبر فروعه، أو موقعه الإلكتروني، أو قنواته الإلكترونية، أو بأي وسيلة إعلانية أخرى يراها البنك مناسبة. يلتزم البنك بإخطار العميل بأية تعديلات يجريها على الرسوم أو العمولات القائمة، وكذا في حالة استحداث أي رسوم أو عمولات جديدة، وذلك قبل نفاذ هذه التعديلات أو التحديثات بـ 3 أشهر، وتصبح هذه التعديلات أو التحديثات نافذة وملزمة للعميل بانتهاء المدة المشار إليها ما لم يحدد البنك تاريخ نفاذ لاحق لهذه المدة في الإخطار.

Card Name	NBK-Kuwait Airways (Oasis Club) Visa Signature Credit Card
Payment Method	Credit card Full payment Flexible payment
Minimum Payment Due	KD 20
Credit Limit	KD 600 or more
Issuance Fee	Full payment: KD 75 Flexible payment: KD 5 per month
Annual Fee	Full payment: KD 75 Flexible payment: KD 5 per month
Any Other Fees	1. Card replacement fees: KD 10. 2. Credit card cash withdrawal: 5% of withdrawn amount. 3. Markup added to the foreign exchange rate on credit card transactions in foreign currency: 2.75% applicable on cards issued in KD and transactions made outside Kuwait. 4. Fees on declined withdrawal/purchasing transaction due to insufficient funds: Inside Kuwait: KD 0.50, outside Kuwait: KD 0.150. Any additional fees as mentioned in our tariff list.
Annual Percentage Rate (APR)	0.5% monthly + 2.5% annually + CBK discount rate
Rewards and Cashback	As mentioned on nbk.com
Card Benefits	As mentioned on nbk.com
The Member undertakes to maintain sufficient balance in his/her account to repay all amounts, withdrawals and other amounts in connection with Card Transactions arising from issuance and usage of	

the Card. Where the account has no credit or where amounts are insufficient to repay due amounts to the Bank, all indebtedness shall become due and payable with immediate effect. In such a case, the Bank may charge an administrative fee on the outstanding amount at a rate of 1% or KD 4 per month, whichever is higher, for follow-up of the Card Account and related Bank transactions with external parties. In the event the Member exceeds the authorized Credit Card Limit(s), whether from transactions made by the Credit Card or due fees, such excess amount shall become due and payable with immediate effect and, in such a case, the Bank may charge KD 5 per month on the excess amount for each month that the authorized limit is temporarily exceeded.

The Bank may, at any time, amend these terms and conditions, and may make any amendments it deems appropriate to the rewards, benefits or promotional offers it provides, with prior notice of not less than two business days. Such amendments shall become effective and binding on the customer as of the date specified in the announcement issued by the Bank through its branches, website, electronic channels or any other advertising means the Bank deems appropriate.

The Bank is obligated to notify the customer of any amendments made to existing fees or commissions, as well as in the event of introducing any new fees or commissions, at least three months before such amendments or updates come into effect. These amendments or updates shall become effective and binding on the customer upon the expiration of the mentioned period unless the Bank specifies a later effective date in the notice.